



60 Malcolm Road Guelph, ON N1K 1A9
1-800-401-7773 info@wocadirect.ca

DRIFTWOOD LYE APPLICATION INSTRUCTIONS

WOCA Driftwood Lye is a unique, water-based product, which gives the wood a weather-beaten patina. The product is primarily for oak wood as it reacts with the natural tannins. By using this product, the wood will get a very nice two-dimensional design. Finally, the surface must be treated with one of the WOCA oils.

Product Instructions:

The unfinished woodwork must be clean, dry and finely sanded (grit 100-120) before applying the lye.

Always remember to test on a less visible spot to check the compatibility of the surface with the product.

1. Shake the container well and pour the Lye into a plastic bucket. It is important that no pigments are left in the container. Stir regularly during the application to prevent the pigments from settling to the bottom.
2. Apply an even coat of the lye with the WOCA Applicator, a nylon brush or roller lengthwise along the grain. Apply at least 1 L of lye per 85-110 sq.ft./L of wood. Leave wood to dry for approx. 6-12 hours at 20°F.
3. De-nib standing fibres and remove excess pigments with a medium e.g. green or maroon, sanding polishing pad. Remove the sanding dust with a vacuum cleaner.
4. Finish the wood surface with a WOCA oil.

WARNING: WOCA Driftwood Lye contains Sodium Hydroxide (UN 1824) which is corrosive; see label for precautionary measures and first aid.





60 Malcolm Road Guelph, ON N1K 1A9
1-800-401-7773 info@wocadirect.ca

DRIFTWOOD LYE INSTRUCTIONS D'APPLICATION

WOCA Driftwood Lye est un produit unique à base d'eau qui donne au bois un aspect patiné par les intempéries. Le produit est destiné essentiellement au bois de chêne. Par l'utilisation de ce produit, le bois va recevoir une très belle structure bidimensionnelle. Pour terminer, la surface doit être finie avec l'une des huiles WOCA.

Instructions du Produit:

La menuiserie inachevée doit être propre, sèche et finement poncée (grain de 100 à 120) avant l'application de la lessive.

Souvenez-vous de toujours tester le produit sur un endroit moins visible afin de vérifier la compatibilité de la surface avec le produit.

1. Bien agiter le contenant et verser la Driftwood Lye dans un seau en plastique. Il est important de ne pas laisser de pigments dans le contenant. Remuez régulièrement pendant l'application pour éviter que les pigments ne se déposent au fond.
2. Appliquez une couche uniforme de lessive avec le WOCA Applicator, un pinceau en nylon ou un rouleau dans le sens longitudinal du grain. Appliquez au moins 1 L de lessive pour 8-10 m²/L de bois. Laissez le bois sécher pendant environ 6-12 heures à 20°C.
3. Poncez les fibres en saillie et éliminez l'excès de pigments avec un tampon de ponçage et de polissage moyen, par ex. vert ou bordeaux. Éliminez la poussière de ponçage avec un aspirateur.
4. Finissez la surface du bois avec une huile WOCA.

VERTISSEMENT : WOCA Driftwood Lye contient de l'hydroxyde de sodium (UN 1824) qui est corrosif ; voir l'étiquette pour les mesures de précaution et les premiers secours.

